
Rada Powiatu w Nidzicy 
Radni Powiatu 

Protokół nr XXII/2020 

XXII Sesja w dniu 27 listopada 2020 w trybie zdalnym. 

Obrady rozpoczęto 27 listopada 2020 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 11:35 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Marek Borowy 

2. Andrzej Bróździński 

3. Lech Mieczysław Brzozowski 

4. Mateusz Budka 

5. Paweł Bukowski 

6. Elżbieta Góralska 

7. Jadwiga Granica 

8. Jacek Jankowski 

9. Ewa Krzyżewska 

10. Ryszard Józef Kumelski 

11. Grzegorz Mróz 

12. Zbigniew Słupski 

13. Joanna Szczepkowska 

14. Dariusz Szypulski 

15. Krzysztof Zdziarski 

Ad. 1.  

Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

 

p. Andrzej Bróździński przywitał wszystkich uczestniczących w sesji. Zaznaczył, że materiały 

radni otrzymali w systemie e-sesja. Przeczytał porządek obrad. 

 

Uwag i zmian do porządku obrad nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 
porządek obrad. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne stanowią załącznik do niniejszego protokołu: 

ZA (13) 

Marek Borowy, Andrzej Bróździński, Lech Mieczysław Brzozowski, Paweł Bukowski, 

Elżbieta Góralska, Jadwiga Granica, Jacek Jankowski, Ewa Krzyżewska, Ryszard Józef 

Kumelski, Grzegorz Mróz, Zbigniew Słupski, Dariusz Szypulski, Krzysztof Zdziarski 

NIEOBECNI (2) 

Mateusz Budka, Joanna Szczepkowska 



Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Zatwierdzenie protokołu z ostatniej sesji. 

3. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmiany Statutu Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy (Nr XXII/148/2020) 

2) ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich przechowywanie oraz 

wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu z drogi (Nr 

XXII/149/2020) 

3) przyjęcia Programu współpracy Powiatu Nidzickiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2021 rok (Nr XXII/150/2020) 

6. Wnioski radnych i sprawy różne. 

7. Zamknięcie sesji. 

 

Ad. 2.  

Uwag odnośnie protokołu Nr XXI/2020 nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie protokołu z ostatniej sesji. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne stanowią załącznik do niniejszego protokołu: 

ZA (13) 

Marek Borowy, Andrzej Bróździński, Lech Mieczysław Brzozowski, Paweł Bukowski, 

Elżbieta Góralska, Jadwiga Granica, Jacek Jankowski, Ewa Krzyżewska, Ryszard Józef 

Kumelski, Grzegorz Mróz, Zbigniew Słupski, Dariusz Szypulski, Krzysztof Zdziarski 

NIEOBECNI (2) 

Mateusz Budka, Joanna Szczepkowska 

 

Ad. 3.  

Uwag odnośnie sprawozdania Starosty z prac Zarządu w okresie międzysesyjnym nie było. 

 

Ad. 4. 

Interpelacji i zapytań radnych nie było. 

 

Ad. 5. 1) 
p. Anna Osłowska omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Zespołu Opieki 

Zdrowotnej w Nidzicy i wyraził prośbę o jej podjęcie. Celem zmiany Statutu jest zakończenie 

działalności apteki ZOZ, uruchomienie poradni reumatologicznej, zespół wyjazdowy „S” - 

zmiana na „P”. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany Statutu Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



 

Wyniki imienne stanowią załącznik do niniejszego protokołu: 

ZA (13) 

Marek Borowy, Andrzej Bróździński, Lech Mieczysław Brzozowski, Paweł Bukowski, 

Elżbieta Góralska, Jadwiga Granica, Jacek Jankowski, Ewa Krzyżewska, Ryszard Józef 

Kumelski, Grzegorz Mróz, Zbigniew Słupski, Dariusz Szypulski, Krzysztof Zdziarski 

NIEOBECNI (2) 

Mateusz Budka, Joanna Szczepkowska 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XXII/148/2020 w sprawie zmiany 

Statutu Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy została podjęta. Stanowi ona załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

p. Andrzej Bróździński podziękował za dotychczasową pracę nad uruchomieniem szpitala 

kowidowego i tymczasowego. Prosił o przekazanie podziękowań również wszystkim 

pracownikom szpitala.  

p. Anna Osłowska podziękowała Przewodniczącemu Rady i Staroście za pracę i pomoc. 

 

Ad. 5.2)  

p. Grzegorz Gromański omówił projekt uchwały w sprawie wysokości opłat za usuwanie 

pojazdów z dróg i ich przechowywanie oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od 

usunięcia pojazdu z drogi wysokości opłat za usunięcie poszczególnych pojazdów. Zawiera 

maksymalne stawki, ponieważ mamy stratę na tym zadaniu. Koszty za 10 m-cy wynoszą  5 

tys. zł, opłaty wniesione przez właścicieli - nieco ponad 2 tys. zł. 

 

Pytań i uwag nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 
ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich przechowywanie oraz 

wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu z drogi.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne stanowią załącznik do niniejszego protokołu: 

ZA (13) 

Marek Borowy, Andrzej Bróździński, Lech Mieczysław Brzozowski, Paweł Bukowski, 

Elżbieta Góralska, Jadwiga Granica, Jacek Jankowski, Ewa Krzyżewska, Ryszard Józef 

Kumelski, Grzegorz Mróz, Zbigniew Słupski, Dariusz Szypulski, Krzysztof Zdziarski 

NIEOBECNI (2) 

Mateusz Budka, Joanna Szczepkowska 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XXII/149/2020 w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich przechowywanie oraz wysokości 

kosztów w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu z drogi została podjęta. Stanowi 

ona załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5.3) 

 p. Jolanta Tymińska omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia Programu 

współpracy Powiatu Nidzickiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 



wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

2021 rok. Zaznaczyła, że jest to uchwała podejmowana co roku. Program przed podaniem pod 

głosowanie, został opracowany na podstawie deklaracji organizacji i podlegał konsultacjom. 

Nie zgłoszono uwag do jego treści. 

 

Uwag i pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia Programu współpracy Powiatu Nidzickiego z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na 2021 rok .  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne stanowią załącznik do niniejszego protokołu: 

ZA (13) 

Marek Borowy, Andrzej Bróździński, Lech Mieczysław Brzozowski, Paweł Bukowski, 

Elżbieta Góralska, Jadwiga Granica, Jacek Jankowski, Ewa Krzyżewska, Ryszard Józef 

Kumelski, Grzegorz Mróz, Zbigniew Słupski, Dariusz Szypulski, Krzysztof Zdziarski 

NIEOBECNI (2) 

Mateusz Budka, Joanna Szczepkowska 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XXII/150/2020 w sprawie przyjęcia 

Programu współpracy Powiatu Nidzickiego z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na 2021 rok została podjęta. Stanowi ona załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 6.  
p. Dariusz Szypulski wyraził prośbę o krótką informację nt. nidzickiego szpitala: ilość łóżek, 

ilość pacjentów, jaki sprzęt został uzupełniony i czy doszli nowi lekarze skierowani przez 

Wojewodę do pracy. 

Starosta Marcin Paliński odpowiedział, że Wojewoda nałożył na ZOZ decyzją utworzenie 65 

łóżek, ok. 60 jest zajętych, ponadto drugą decyzją nałożył na zarząd obowiązek utworzenia  

50 łóżek respiratorowych (w szpitalu tymczasowy). Z Agencji Rezerw Materiałowych sprzęt 

na ok. 6 mln zł dostarczany jest do szpitala: 50 łóżek, 50 respiratorów, 50 ssaków, 65 

dozowników, aparat EKG, tomograf, aparat USG i wiele innego sprzętu i środki ochrony 

osobistej. Na personel czekamy. Utworzenie szpitala tymczasowego jest uzależnione od 

skierowania kadry. Będziemy starali się dla gmin przesyłać raz w tygodniu informacje o 

nidzickim szpitalu. 

p. Zbigniew Słupski proponował informację tę przesłać również na skrzynki radnych, żeby 

wiedzieli, co się dzieje. Te same informacje, które będą do gmin przesyłane, przez 

komunikator na e-sesję. 

Starosta Marcin Paliński stwierdził, że będą przesyłane. 

 

 



Ad. 7. 

Wobec wyczerpania porządku, Przewodniczący Rady o godzinie  11:35 zamknął XXII sesję 

Rady Powiatu. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

Inspektor          Przewodniczący Rady 

/-/ Małgorzata Jarka       /-/ mgr inż. Andrzej Bróździński 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Małgorzata Jarka 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


